



Dear audience,

Step with us into the world of myths, where characters never cease in their actions, driven by inner belief. Their persistence invites reflection: what meaning can faith and action bring?



Through fables, the stories connect the spirit of human childhood, creating a space for imagination and thought. Shape-shifting imagery mirrors transformation and links memories across generations.

In this information-filled world, may this performance guide you and your children to watch, listen, and quietly explore conversations about courage, choices, and the power of small actions.





亲爱的观众，

与我们一同踏入神话的世界，在这里，角色不曾停歇的行动，源于内心的信念。让我们思考：信念与行动又能带来怎样的意义？

透过寓言，这些故事连接人类精神童年的精神，为想象与思考创造空间。变形的意象映照着蜕变，也串联起跨世代的记忆。

在信息纷杂的时代，愿这段观剧时光，引领您与孩子一起观看、倾听，并悄悄展开关于勇气、选择与微小行动力量的对话。





# Hello, little ones!

Come join us and step into the world of myths!

Today, there are three stories, and it is a little different from the books that you've read.



The main characters in these stories keep trying—do you think they will succeed?

Let's imagine together:

- When things feel hard, would you try the impossible with a friend?
- If someone is different from you, would you reach out and play with them?
- How would you care for the people and things you love, or face saying goodbye?





# 嗨，小朋友们！

快跟我们一起走进神话的世界吧！

今天有三个故事，和书里的故事有些不同哦~  
三个主角都一直努力去做一件事，你觉得他们会成功吗？

让我们从故事中，想一想：

- 遇到困难时，你愿意和朋友一起完成不可能的事情呢？
- 如果有人和我们不一样，你会尝试去认识他们吗？
- 若是喜欢的人或东西不在身边了，你会怎么办？

